

Referat fra Helios bestyrelsesmøde d. 11. marts 2025

Indkaldt: Lars Kensmark, Hans Henrik Hedemann, Hanne Holm, Johnny Elkjær, Sofie Raviv, Nils Thobo-Carlsen, Peter Eduard, Anne-Mette Momsen. **Suppleanter:** Palle Eriksen og Christian Elmelund-Præstekær (frivilligt om de møder op)

Ordstyrer: Lars eller Sofie.

Referent: Hanne

Dagsorden:

	Karakter	XX	Forklaring	kommentarer	Referat
1.	Godkendelse af referat fra d. 10. februar				Godkendt
3.	Godkendelse af Dagsorden				Godkendt
2.	Konstituering af bestyrelsen				Lars Kensmark fortsætter som formand, Sofie Raviv fortsætter som næstformand. Hanne genopstiller ikke som sekretær, derfor er denne post åben indtil næste møde, Lars og Sofie laver næste dagsorden.
4.	Eet " sæt ind kort" til 250 / årligt til at udlevere kontanter	LK	Orientering		Taget til efterretning.
5.	Generalforsamling FMFB d. 22. marts		Bilag, Hvem deltager?		Nils og Johnny deltager.
6.	Rengøring efter store udlejninger		Bilag Henvendelse fra rengøringsgruppen		Der skal laves en aftale mellem Alex og Hanne om, der skal købes rengøring efter en udlejning. Hanne orienterer dem.
7.	Antal solgte billetter for at det løber rundt.		Bilag med Annettes udregning.		Det tages op på næste møde, og Johnny og Henrik regner på det.
8.	Generalforsamling Faaborg & Egn		Bilag Tilmelding d. 11.		Tirsdag d. 18. marts kl. 19.00-20.30 i Bryggergården. Johnny tager med. Tilmelder sig selv.
9.	Sortering af affald fremadrettet		Bilag		Pedel, tovholder for rengøring og Nathan involveres af Nils med henblik på at forstå og implementere ny kommunal affaldsordning med ekstra sortering
10.	Ny aftale med	HHH			Det tilbud, vi har fået fra

	pr/ Ugeavisen				Ugeavisen ser for dyrt ud. Vi eksperimenterer med facebook via en annonce op til koncerten med Ivan Pedersen. Tidspunkt aftales ml. Karin og Johnny, så Johnny kan tjekke om det har effekt på billetsalget. Lars K skal involveres når betaling sættes op via visa kort.
11.	Sponsorbilletter	JM			Jette orienterede
12.	Nedsættelse af udvalg i forhold til koder				Peter Eduard vil lave en kode opsamlings funktion med QR kode som virker således: Alle medlemmer, der har en kode af en type til Helios, aktiverer QR taq (billedet) og indtaster data. Peter lægger det op på vores drev. Gøres i 2025
13.	Nyt fra Tovholdermøde				Vores logo er blevet revideret og der er nye farver på hjemmesiden.
14.	Møde om kultur og fritid.	HH	Bilag Hvem deltager?		Nils og Hanne deltager. Hanne melder til.
15.	Evt.	HH NTC	Evt. medlem af Filmporten?		Nils og Peter tager en diskussion om evt. medlemskab af filmporten på næste møde med rep. gruppen.

Næste møde 9. april.